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پرونده چهارم

روند فعالیت اتاق نهم رضایت بخش است

مصاحبه با آقای مهندس احمد تحسیری، مدیرعامل شرکت کالای خانه پایا پارس

احمد تحسیری مدیرعامل شرکت کالای خانه پایا پارس، جلسات رو در رو با رئیس و اعضای هیأت نمایندگان اتاق را منجر به نتایج مثبت می داند و می گوید:

شرکت کالای خانه پایا پارس در زمینه تولید فلاسک چای، لوازم خانگی کوچک و آشپزخانه فعالیت دارد و

۲۰ سال سابقه فعالیت در زمینه تولید و صادرات داشته و پنج سال متوالی به عنوان صادرکننده نمونه استان و در سال ۸۷ به عنوان صادرکننده نمونه ملی انتخاب شدیم.

رییس اتاق بازرگانی اصفهان شخصا در رابطه با مشکلاتی که با سازمان صنایع داشتیم پیگیر بوده و هستند، فعالیت های ایشان را دیده ام که خوب بوده و راضی هستم ولی به

دلیل آنکه به طور مستمر در جریان فعالیت های سابق اتاق نبوده ام، نمی توانم تشخیص دهم که تفاوت با گذشته چه میزان است اما از روند کارگروه حاضر راضی هستم.

کارشناسان آن ها پیگیر مواردی که مربوط به بانک مرکزی بوده شدند و به خوبی و به نحو احسن کارها را انجام داده اند.

ارتباطات نقش بسیاری مهمی در پیشرفت شرکت ها داشته و این جلسات خیلی خوب بوده و از آقای گلشیرازی تشکر می کنم که فضایی را ایجاد کرد تا صنعتگران، تولیدکنندگان و

تجار بتوانند با مسئولین اتاق در ارتباط باشند و مسائل خود را مطرح کنند

امیدوارم این جلسات و فعالیت های اتاق بصورت پایدار و مستمر ادامه یابد تا همه بتوانند از نتایج آن بهره مند شوند.
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